
    

       
    

 
 

 
  

 
 

 
  

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
  

 
      

    
 

  
 

  
  

 
  

  
 

 
  

 
  

 
  

  
 

Referat fra møte i Nærutvalget - kommunedel 7. 

Dato og tidspunkt: 6. september 2023, kl. 18.00 – 20.00 
Sted: Knutepunkt Strømsø, Telthusgata 8, 3044 Drammen. 

Medlemmer: 

Politikere: 

Ravi Sunder-H 
Herman Ekle Lund-V 
Christopher Aaslund-Rødt 

Innbyggere: 
Torill Flyen-leder 
Line Johnsen-nestleder 
Inger-Marie Lærum Hollekim-senior 
Anne-Mari Lampinen 
Sigrid Jansgaard 
Jan Fredrik Mulder Røste. 
Anne Mette Svenseid Mikkelsen. 

Vara: 
Caroline Hoff-H 
Emilie Ovnerud-V 
Jørgen Harboe Wilhelmsen-Rødt 

Innbyggerrepresentanter til stede: 

Line Johnsen, Jan Fredrik Mulder Røste, Anne Mette Svenseid Mikkelsen, 
Sigrid Jansgaard og Anne Mari Lampinen. 

Politikerrepresentanter til stede: 

Carl Emil Vogt-MDG (stiller som vara for Herman Ekle Lund-V). 
Christoffer Aaslund-Rødt. 

Forfall innbyggerrepresentanter: 
Torill Flyen-leder. 
Inger-Marie Lærum Hollekim 

Forfall politikerrepresentanter: 
Ravi Sunder-H. 
Herman Ekle Lund-V. 

Inviterte fremmøtte: 
- Ingen 



    
    

 
 

 
  

 
 

      
    

 
  

  
 

     
  

 
 

 
  

  
  

 
  

  
 

   
  

 
    

   
 
 

 
  

 
 

 
  

 
 

 
   

    

 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Møteleder: Line Johnsen, nestleder av nærutvalget. 
Referent: Håkon A. Solberg, lokal koordinator, Drammen kommune. 

Sak Orienteringer fra lokal koordinator 
Kort beskrivelse: 

Møte med ny kommunedirektør mandag 21.8. – leder og nestleder var invitert. Utveksling 
av saker de ulike nærutvalgene jobber med. Møtet var nyttig på mange måter. 

Møte 17.10. ledere og nestledere ønsker å møtes for å snakke sammen. Egen invitasjon 
sendt. 

Rekruttering av innbyggere – de som ble valgt inn i 2021 er nå på valg. 
Mer informasjon om dette kommer. 

Kommentarer fra medlemmer i nærutvalget: 

Det kjennes veldig voldsomt med så hurtige bytter. Gikk lang tid fra de søkte til de fikk svar. 
Det er heller ingen rutine for en «gave» eller oppmerksomhet for innsatsen. De opplever at 
det er lite informasjon og formidling i forbindelse med valg. 

Det tar tid å legge til rette for lokaldemokrati. Bør være god kontinuitet for å oppnå 
resultater. 

Vi ønsker at alle som vil melder seg på nytt. Det er alltid noe utskifting, og det er nødvendig 
for å sikre en god kontinuitet i utvalget. 

Nærutvalget ønsker å sette søkelys på å skaffe ungdomsrepresentanter, og representanter 
med en annen etnisk bakgrunn. 

Saker: 
Frivillighetsprisen 

For å finne kandidater kan man bruke nettverket fra bryggefestivalen? 

Nærutvalget er interessert i oppgaven og informasjonsmøtet 18.9., Sigrid møter. 

Alle medlemmene må ta ansvar for å finne kandidater og melde inn. 

Line deler info- den som vil møter. 
Sigrid – holder i denne saken. 

Karlegging av friluftsområder: 



      
     

   
     

 
   

 

    

 
      

   
 

  
 

   
 

 
   

     
 

      
 

  
 

  
 

  
   

 
  

      
 

    
 

    
 

   
 

   
 

     
 

 

 
 

Muligheter til å gi innspill. Torill sender ut til alle kontaktene i sine lister. 
Alle tar selv initiativ til å spre og dele. 
Jan Fredrik holder i oppgaven. 
Nærutvalget ser verdien i et samarbeid med kd 6 og 9. 

Medlemmene i nærutvalget melder inn til Jan Fredrik. 

Begge saker postes på facebooksiden for å få inn forslag. 

Få informasjon inn i nyhetsbrev til knutepunktet – fint å få inn nyheter der. 
Fortsette å bruke FB-siden til NU. 

Strategi for frivillighet: 

Line sender link til Torill, som sender ut en oppfordring via sitt nettverk med frivillige 
organisasjoner. 

Søknader og rapporter – 50 K. 
Koordinator setter sammen alle søknader og sender over til NU – NU møtes på Teams. 

SVP – søknadene der. Se de i sammenheng. Følge opp. 

Sak 05/24 Eventuelt 

Valglokale for forhåndsstemme på Strømsø: 

På Teams-kanalen har det vært en diskusjon rundt hvorfor det ikke er 
forhåndsstemmelokale på Strømsø torg. 

Flere av nærutvalgets medlemmer opplever at innbyggere savner tilbudet fra tidligere år. 
Det oppleves som et begrenset tilbud under dette valget. 

Valgstyret sine protokoller er ikke tilgjengelige, men det er kjent at BaneNor sa nei til bruk av 
området i år. 
Kommunedelen oppleves for stor til å ikke ha forhåndsstemmelokaler. 

Sigrid forfatter et skriv og deler med resten på Teams. 

Videre er det ønskelig med noen klare retningslinjer for kontakt med media. 

Forslag: tema til neste møte; hvordan skal nærutvalget håndtere media. 

Teamskanalen: 

Må tagge med @ for at folk skal få varsling. Enten hele nærutvalget eller enkeltpersoner. 



     
   

   
  

 
 

 
   

 
   

 
       

  
 

   
 

     
 

          
   

 
 
 
 
 

 
 
 

-----

Det oppleves noen problemer med telefon vs. Pc og teams. 
Det oppleves som litt knotete. 
Det enkleste er for heltidspolitikere – vanskeligere for vanlige politikere. 
Vara kan være med i teamsgruppene. 

Tanker om ugress i kommunedelen: 

Nærutvalget har fått en henvendelse fra en med hjerte for Strømsø. 

Det mangler søppelkasser i sentrum og andre steder. 

Bostedsløse – har ikke kommunen tatt stilling til det? 
Kommentar i DT om hekk i Hesselbergsgate. 

NU har tidligere hatt besøk av representanter fra SVP. Men det var lite konkret. 

Mangel på vedlikehold. «Blir nok bedre etter hvert» - ja, men må gjøre nå. 

Det er nok noen dårlige anbudskontrakter ute og går. Det skal spares penger over alt – det er 
kanskje det vi ser nå? 


